

Raketa Watches Launch Model Dedicated to Love



RAKETA BIG LOVE

Everything starts with love!

To mark the International Women's Day on 8th March, Raketa releases a watch for ladies dedicated to the most beautiful feeling: Love.

Raketa "Big Love" offers a new interpretation of femininity. A watch as a mood, as a feeling, as love.

Raketa
RUSSIAN
MANUFACTURED

This model symbolizes the essence of Raketa's "Big Zero" model: everything starts from 0. The hands of Raketa "Big Love" turn in a circle designating the word "LOVE" and each time the hour hand passes by the big "0" (or in this case the big letter "O") everything restarts with LOVE!



The dial of Raketa "Big Love" embodies a minimalist design which is nevertheless full of feelings: a black and white dial with big letters L, O, V, E, crowned with the letter "O" (or with a zero – as you prefer).

With its classic black and white dial design and its four different color leather straps, Raketa "Big Love" will match any style and mood. The white, bright reddish-orange as well as pastel shades of pink and blue straps will emphasize your personality in both casual and classic styles. The quick-change strap system allows you to easily change the straps depending on your current outfit or mood.



Through the case-back of the watch, you can see the beautifully decorated Raketa automatic movement, fully manufactured in Saint-Petersburg by the Raketa Watch Factory.

Raketa "Big Love" is produced this year in a limited quantity of 200 models.

The price

The cost of the watch is 1333 EUR (without VAT) \$1,413 USD / \$1,906 CAD. For the comfort of customers, Raketa watches are delivered worldwide free of charge by DHL directly up to the front door.



Specifications

Factory:	Raketa Watch Factory (Saint-Petersburg)
Movement:	
Calibre:	2615
Functions:	Automatic
Number of jewels:	24
Testing positions:	4
Average rate (s/d):	-10+20
Average running time (h):	40
Frequency/hour:	18.000 / 2.5Hz

Bi-directional automatic winding	Yes
Stopper of self-winding unit activated during manual winding:	Yes
Decoration:	Laser engraving Neva waves Red rotor
Case:	
Material:	Stainless steel
Size:	40 mm
Front glass:	Sapphire
Back glass:	Mineral
Crown:	Ruby stone inside the crown
Water resistance:	10 ATM
Strap/bracelet:	
Material:	Genuine leather
Width:	20 mm
Sex:	Unisex

Version Française

RAKETA BIG LOVE

Tout commence par l'amour !

En l'honneur de la Journée internationale des femmes, le 8 mars, la Manufacture horlogère Raketa propose le modèle Raketa "Big Love", une montre pour dames dédiée au plus beau sentiment qui soit : l'amour.

Raketa "Big Love" est une nouvelle interprétation de la féminité. Une montre comme un état d'esprit, comme un sentiment, comme l'amour.

Ce modèle reprend le concept de Raketa "Big Zero" : tout part de zéro. Les aiguilles tournent autour du cadran en indiquant le mot "LOVE" et à chaque fois que l'aiguille des heures passe par le grand « 0 » (ou dans ce cas la grande lettre « O ») tout recommence par l'amour – par LOVE !

Le cadran de Raketa "Big Love" est inspiré de l'esthétique classique du minimalisme, tout en étant imprégné de sentiment : noir et blanc, avec les grandes lettres L, O, V, E, et couronné d'un zéro (ou de la lettre "O" – à vous de choisir).

La montre Raketa "Big Love" s'accorde avec tous les styles et toutes les humeurs grâce à son cadran classique noir et blanc et à ses quatre bracelets de couleurs différentes. Leurs tons – blanc, rouge-orange vif et pastel rose et bleu -, mettront en valeur votre personnalité, que vous adoptiez un style décontracté ou plus classique. Tous les bracelets sont munis d'un système "quick change" qui vous permet de facilement les changer en fonction de votre tenue ou de votre humeur du moment.

Le fond de la montre laisse voir le mouvement automatique Raketa minutieusement décoré et entièrement fabriqué à la Manufacture horlogère Raketa à Saint-Pétersbourg.

La montre Raketa "Big Love" est produite cette année en quantité limitée à 200 modèles.

Prix

Le prix est de 1333 Euros (hors TVA). Pour le confort de nos clients, les montres sont livrées gratuitement jusqu'à leur porte par DHL.

Spécifications

Manufacture :	Manufacture de montres Raketa (Saint-Pétersbourg)
Mouvement :	
Calibre:	2615
Fonctions :	Automatique
Nombre de rubis :	24
Positions de réglages :	4
Marche moyenne (s/j) :	-10+20
Réserve de marche moyenne (h) :	40
Fréquence/heure :	18.000 / 2.5Hz
Remontage automatique bidirectionnel :	Oui

Système de débrayage du module automatique lors du remontage manuel:	Oui
Décoration :	Gravage laserCôtes de NevaMasse oscillante rouge
Boitier :	
Matériau :	Acier inoxydable
Diamètre :	40 mm
Glace côté cadran :	Sapphire
Glace arrière :	Minéral
Couronne :	Rubis à l'intérieur de la couronne
Étanchéité :	10 ATM
Bracelet :	
Matériau :	Cuir véritable
Largeur :	20 mm
Sexe :	Unisex

February 27, 2023 The Silo

<https://www.thesilo.ca/raketa-watches-launch-model-dedicated-to-love/>